



## PROTOKOLL #7 2018

---

Dato:	04/06.2018
Sted:	Konferanse via Skype
Tilstede:	Elisabeth Bolsgård, Tom Møklegaard, Siri Kristiansen Fossbakk, Torbjørg H. Olsen, Birgitte Espeseth Heggstad, Magne Gryttingslien
Tid:	Kl. 20.00

### Saker til behandling

Sak.nr	
1	Godkjenning av innkalling: Ok.
2	Saker fra forrige møte: Tom ordner rettelser på obligatorisk lovmal og sender til NKK
3	RS møte: Ingen fra styret ønsker å dra på RS møte i November. Alle tenker på det videre.
4	Rasespesialen: Tom kontakter Royal Canin ang. premier, ellers er alt klart til spesialen.
5	Vederlag: Vederlag til leder/ nestleder er en årsmøtesak.
6	Event.: Elisabeth sender mail til NKK ang. personalet i havanaisringen på utstillinger

**Nytt møte blir 8/5 2018 kl 20 Torbjørg Helene Olsen**